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Medgyesbodzás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  
5663 Medgyesbodzás Széchenyi u. 38 
Telefon: 68/425-000, Fax: 68/526-331 
5/2014____________________  
 
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Medgyesbodzás Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2014. március 4-én 
14.00  órai kezdettel megtartott rendkívüli nyílt üléséről.  
 
Az ülés helye: Nagykamarási Közös Önkormányzati Hivatal Medgyesbodzási Kirendeltség 
(5663 Medgyesbodzás Széchenyi u. 38. ) Tanácskozó terem 
 
Jelen vannak Krucsai József polgármester 
           Nagy Gézáné alpolgármester  

          Dr.Gogucz Erzsébet Mónika       
           Laduver Attila 
           Restály László      
           Szabó György Béla képviselők  
 
Jelen vannak még:  
                      Román Aranka Üb tagja 
           Dr.Sódar Mária aljegyző  
           Czenéné Zsolnai Irén pénzügyi ügyintéző 
                      Kiszel Ferencné  jegyzőkönyv vezető 
  
Krucsai József polgármester megnyitja a képviselő-testületi ülést, a megjelent képviselők 
létszáma alapján megállapítja, hogy az ülés határozatképes Dr. Gógucz Mónika jelezte késését 
Laurovivcs István távolmaradását. A jegyzőkönyv vezetésére felkéri Kiszel Ferencnét.  
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Restály László és Szabó György   képviselőket.  
Az írásban kiküldött napirendi pontok és a jegyzőkönyv hitelesítők elfogadását javasolja.  
A képviselő testület egyhangúan elfogadta a kiküldött napirendi pontok tárgyalását és a 
jegyzőkönyv hitelesítők személyét.   
 
Napirendek:  
 
 
 
1. 
 

Az Önkormányzat 2014. évi költségvetése 
Előadó: Krucsai József polgármester 

2. Kertészek Földje HACS kezességvállalás iránti kérelme 
Előadó: Krucsai József polgármester 

3. Alföldvíz Zrt 2014. évi rekonstrukciós javaslata 
Előadó : Krucsai József polgármester 

4. Szavazatszámláló bizottság tagjainak és póttagjainak megválasztása 
Előadó : dr. Sódar Mária aljegyző 
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5.   Az önkormányzat tulajdonában álló csatornák üzemeltetésre és fenntartásra történő  
   felajánlása    
  Előadó : Krucsai József polgármester 

6. A gyermekétkeztetésben fizetendő intézményi térítési díjakról szóló 4/2013. (III.6.) 
önkormányzati rendelet módosítás 
Előadó : dr. Sódar Mária aljegyző 

7 Az önkormányzat vagyonbiztosításának kibővítése 
Előadó : Krucsai József polgármester 

8 Bejelentések 
 
 
1. Az Önkormányzat 2014. évi költségvetése 
Előadó: Krucsai József polgármester 
 
Krucsai József polgármester felkéri az ügyrendi bizottság elnökét, hogy ismertesse a 
bizottság döntését. 
 
Laduver Attila Üb elnök/ képviselő tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy a bizottság a 
költségvetést megtárgyalta és elfogadásra javasolja  a testület felé. 
 
Krucsai József polgármester felkéri a képviselő-testület tagjait kérdéseik és hozzászólásaik 
megtételére. 
 
Nagy Gézáné alpolgármester elmondja, hogy a bevételi források sajnos nem bővíthetők, 
kivétel talán a Start-munka program. Látja, hogy a pályázatokra is be van tervezve az önerő, 
reméli , hogy tartható lesz. 
 
Krucsai József polgármester tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy a 225 998 ezer 
főösszeggel került megtervezésre a költségvetés. A bevételeknél bizonytalanság a 
Startmunkában van mert a pályázat még nincs elbírálva. 
A kiadásnál a rezsi és a munkabér fix, a működésre és eszközbeszerzésre meg majd a 
későbbiekben látható lesz mennyit tud fordítani az önkormányzat . 
A sertésértékesítés lehetőségeinek most néz utána, a zöldségtermelés már folyamatban van. 
 Az adóbevételek tervezésénél lejjebb vettük a tavalyihoz képest a tervet, mert nincs teljesítés. 
A pályázati önerőnél ha megkapjuk rá a támogatást csak akkor tudjuk vállalni, mert ha nem az 
önkormányzat saját zsebből nem tudja vállalni. Felelősen gondolkozva hosszú távra nagy 
adósságokat nem lehet vállalni. 
  
Laduver Attila képviselő elmondja, hogy a bizottsági ülésen kérdésként vetette fel, hogy a 
,működési feladatra megkapja az önkormányzat a finanszírozást, de azt arra el is kell költeni. 
Akkor nem nagyon tud csúszni a költségvetés. 
 
További hozzászólás hiányában Krucsai József polgármester szavazásra bocsátja az 
előterjesztés szerinti rendelet tervezetet. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
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     3/2014. (III.05.) önkormányzati rendelet 
Medgyesbodzás Község Önkormányzat Képviselő-
testülete megalkotta 3/2014. (III.05.) önkormányzati 
rendeletét a 2014. évi költségvetésről 
 
A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 
Czenéné Zsolnai Irén elhagyja az ülést, Dr. Gogucz Erzsébet Mónika képviselő megérkezik az 
ülésre. 
 
2. Kertészek Földje HACS kezességvállalás iránti kérelme 
Előadó: Krucsai József polgármester 
 
Krucsai József polgármester elmondja, hogy korábban  már tárgyalta a testület a kérelmet, 
de a költségvetés tárgyalásáig ezt elhalasztotta. 
Kéri a testület tagjait mondják el álláspontjaikat. 
 
Nagy Gézáné alpolgármester reméli, hogy ha az önkormányzat vállalja ezt a kezességet 
akkor az önkormányzat pályázata is sikeres lesz. 
 
Krucsai József polgármester  elmondja, hogy ez már egy nyertes pályázat és ezt kell 
előfinanszírozni, és még egy hátulütője van, 20% önerő és a 27 % Áfát kell még mellé tenni. 
Akkor van gond ha megvalósul és az elszámolás kicsúszik, ott keményen bele kell nyúlni a 
költségvetésbe és a 450 ezer forint erejéig helyt kell állni. Csak úgy vállalhat az 
önkormányzat kezességet ha rendelkezésre áll az összeg. 
 
Restály László képviselő kérdezi, hogy 1 évre szól a vállalás. 
 
Krucsai József polgármester szerint igen egy évre, hozzáteszi, hogy egy hiánypótlás ide egy 
oda, és meghosszabbodik, vannak önkormányzatok ahol 3 éve csúszik az elszámolás és a 
kifizetés. Nagykamaráson is mondta a jegyző asszony a múlt ülésen, hogy 3 olyan pályázat 
nincs még lezárva amit meg kellett előlegezni még nem kapták meg hozzá a pénzt. 
Más település is ezzel a gonddal küzd. 
 
Restály László képviselő kérdést intéz arra vonatkozóan, hogy ez ez egyesület hosszú távon 
hogyan tarja fenn magát. 
 
Krucsai József polgármester válasza szerint a működésébe nem láthat bele az 
önkormányzat. 
 
Restály László képviselő további kérdése, hogy ahol ez kiépítésre került ott az 
önkormányzatok fizetnek nekik 
 
 
dr. Sódar Mária aljegyző válasza szerint nem, Elmondja, hogy ez úgy néz ki a gyakorlatban , 
hogy az önkormányzatok külön –külön pályáztak a települési szintű kamerarendszerre. Akik 
ezen a pályázaton nyertek itt fel vannak sorolva többek között önkormányzatunk. Amikor a 
pályázat beadásra került meg nem lehetett tudni, hogy a külön- külön rendszerek nem fognak 
működni a központi fejállomás nélkül ezért az önkormányzat érdeke is hogy megvalósuljon a 
központi állomás, ha az nincs akkor az önkormányzaté sincs. 
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Pénzt nem kérnek a fenntartásra. De a megvalósítást elő kell nekik is finanszírozni ehhez 
hitelre van szükség. 
 
Krucsai József polgármester hozzáteszi, hogy a hitelt és a kamatokat kell majd megfizetni. 
Meg majd a karódíjakat ahol igénybe veszik a közműszolgáltatók berendezéseit. 
 
Nagy Gézáné alpolgármester  véleménye szerint a képviselő-testület korábban már döntött 
erről , hogy indul ezen a pályázaton és a költségvetésben is benne van az önerő és a kezesség 
is, szerinte nem kellene elzárkózni a megvalósítástól. 
 
Krucsai József polgármester szerint tévedés, nincs elkülönítve a költségvetésben , nincs rá 
forrás, önhiki-be van beépítve. 
 
Restály László képviselő kérdezi, hogy a sportpálya is így van- e. 
 
Krucsai József polgármester szerint igen, de óriási a különbség mert a sportpálya 
előfinanszírozott. Leküldik az előleget, úgy kell hozzátenni az önerőt és a közmunka vállalást. 
Míg ez a kamerarendszernél úgy néz ki hogy ki kell fizetni az egészet, a 20 % önerőt , a 27 % 
Áfát és annak az elszámolásáig nem kapunk pénzt. 
Ha nem kapunk önhikit, akkor nem lesz önerő, még lehet ki sem írják. 
 
dr. Sódar Mária aljegyző, hozzáteszi, hogy ki van írva folyamatosan be lehet adni. 
 
Krucsai József polgármester hozzáteszi, hogy az elején ez még nem volt tisztázott arról volt 
szó, hogy nem kell előfinanszírozni, meg hogy a kivitelezői előfinanszírozás is lehetséges lesz 
majd, meg hogy részszálákat is be lehet majd nyújtani. 
 
Restály László képviselő kérdezi, hogy ez mikor változott meg. 
 
Krucsai József polgármester szerint ez folyamatosan változik. 
 
Szabó György képviselő kérdezi, hogy a 20 % önerő az az 5,5 millió 20 %-a ?  
 
Krucsai József polgármester szerint igen, meg a 27 % Áfa még az egész projektköltségnek. 
 
Laduver Attila képviselő szerint ha lesz önhiki ez nem gond. 
 
Krucsai József polgármester szerint az kétséges, mert most is 12 millióra szólt a pályázat és 
csak 1/3-át kapta az önkormányzat. És az sem biztos, hogy a tervezett iparűzési adó is 
realizálódni fog. 
 
Restály László képviselő szerint ilyen feltételekkel már nem is olyan kedvező, mert nem ez 
volt a kiindulás. 
 
Nagy Gézáné alpolgármester szerint ha mindig ebből indulnánk ki akkor minden maradna 
mert minden egyes pályázat utófinanszírozott. 
 
Retály László képviselő szerint egy templomfelújítást akkor is fontosabbnak látna mint egy 
kamerarendszert. 
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Laduver Attila képviselő szerint a polgármester erőltette ezt annak idején. 
 
Krucsai József polgármester kijelenti, hogy  nem erőltette. 
 
Laduver Attila képviselő szerint akkor talán nem jó szó az erőltette, de nem volna 
haszontalan dolog he megvalósulna. 
 
Szabó György képviselő szerint visszatartó ereje lenne. 
 
Román Aranka Ügyrendi bizottság tagja ezzel egyetért. 
 
Krucsai József polgármester szerint a 2014-20 közötti pályázatokat majd nem kell 
előfinanszírozni. Ellentétben ezzel ahol 20 % önerő van és 27 % Áfa. 
 
dr. Sódar Mária aljegyző hozzáteszi, hogy csak a 27 % Áfa az önerő, ezen felül nincsen. Az 
5-7 millió forint Áfája az önerő. 
 
Laduver Attila képviselő kérdést intéz az aljegyzőhöz, hogy mi javasol ebben a kérdésben. 
 
dr. Sódar Mária aljegyző szerint ezt a képviselő-testületnek kell eldönteni, hogy megéri –e a  
7 és fél millió forintot. 
Erre az önkormányzatnak támogatás megelőlegező hitelt kell felvennie ameddig a számlára 
nem érkezik meg a támogatás a  befejezett és elszámolt beruházás eredményeképpen. Nyilván 
ennek vannak járulékos költségei, a kamatok a kezelési költség. 
Ez bizonytalan, de lehet szerencse lehet, hogy másnap megkapja az önkormányzat a pénzt, de 
lehet, hogy nem lesz szerencse  és 2 év múlva kapja meg. Tehát erre most csak jósolni lehet. 
A kezességvállalásnak   személyes véleménye szerint olyan nagy rizikója nincsen, mert ha 
egy pályázat nyertes és simán fog menni az nagy valószínűséggel a Kertészek földjéé, 
hozzátéve, hogy nem ismeri a módját és a rendszert amiben az egyesület pályázott. A hitelt 
nagy valószínűség szerint vissza tudja fizetni. A maga részéről a 450 ezer forint 
kezességvállalást nem tartja nagy kockázatúnak, mint az önkormányzat saját pályázatát. A 
hitelfelvételt ,az elszámolási procedúrát, mert legjobb jóindulattal az MVH-s pályázatok 
nagyon szőrözősek, ha kijönnek ellenőrizni, nem az a csavar van visszadobják. 
Abban az esetben nincs értelme a kezességvállalásnak ha az önkormányzat a 7 millió körüli 
kockázatot saját pályázatában nem vállalja. 
 
Restály  László képviselő elmondja, hogy egyetért az aljegyző véleményével, a 450 ezer 
forint nem olyan nagy  rizikó. A saját pályázat eldöntésére meg van még idő. 
 
Sazbó György képviselő hozzáteszi, miért szavazza meg a testület ha utána nem vállalja a 
saját pályázatát az önkormányzat 
 
Restály László képviselő szerint ez igaz, de erről most kell dönteni. 
 
Szabó György képviselő szerint a 8 millió sok, ha ezt az önkormányzat bebukja nincs fizetés 
semmi. 
 
Laduver Attila képviselő szerint ennek a hatása talán csak jövőre fog érződni, de felelős 
döntést kell hozni. 
A kulcsszó szerinte a hercehurcás elszámolás, meg a járulékos költségek. Személy szerint 



6 
 

elállna a pályázattól. 
 
Szabó György képviselő egyetért, de úgy indult ez a projekt , hogy 1.5 millióba fog kerülni. 
 
Restály László képviselő szerint, ha a pályázat nem valósul meg a 450 ezernek már nincs 
tovább értelme. 
 
Szabó György képviselő még hozzáteszi, hogy itt hét kameráról van szó, nagyon soknak 
tartja a költségét. Soha nem hozza vissza az árát. 
 
Nagy Gézáné alpolgármester  javasolja, hogy elsőként szavazzon a testület a saját pályázat 
fenntartásáról vagy elutasításáról , majd ezt követően a kezességvállalásról. 
 
Laduver Attila képviselő  kéri, hogy a határozatban szerepeljen, hogy nem  tudja a 
képviselő-testület előfinanszírozni és vállalni az ezzel járó eljárást. 
 
Dr. Gogucz Mónika képviselő kérdezi, hogy ez már kőbe vésett dolog- e , hogy az egészet az 
önkormányzat kell-e előfinanszírozni. 
 
dr. Sódar Mária aljegyző hozzáteszi, hogy amikor a kistérségtől tájékoztatót tartottak akkor 
még arról volt szó, hogy van lehetőség előlegre. 
 
Krucsai József polgármester szerint ez így volt de másfél hete az Önkormányzatnál volt 
Ruck Márton a Kertészek földje elnöke és azt mondta hogy senki ne is álmodjon előleg 
lehívásáról. 
 
dr. Sódar Mária aljegyző szerint ha nincs lehetőség előleg lehívására, az azt jelenti, hogy 
meg kell valósítani a pályázatot, ki kell fizetni a számlákat és a kifizetett számlákat kell az 
elszámolásnál benyújtani. 
 
dr. Gogucz Mónika képviselő kérdezi, hogy ez mikor változott meg mert mikor indultunk 
nem erről volt szó. 
 
Krucsai József polgármester szerint azóta már egy év eltelt. 
 
dr. Gogucz Mónika képviselő kérdezi, hogy arra van garancia, hogy a jövő hónapban nem 
lesz pl kedvező változás. A testület meg most megszavazza, hogy eláll, és ezzel a 5-7 millió 
forintot visszaadjuk. 
 
Krucsai József polgármester az benne marad a keretben, amit úgymond nem pályáztak ki. 
 
Krucsai József polgármester  szavazásra bocsátja a Leader térfigyelő kamerarendszer 
megvalósításának elutasítását. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
     17/2014.(III.04.) Kt.sz  határozat 
 

Medgyesbodzás Község Önkormányzat Képviselő-
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testülete úgy határoz, Kertészek Földje Akciócsoport 
Egyesület LEADER Helyi Akciócsoport Helyi 
Vidékfejlesztési Stratégiájának keretében térfigyelő 
kamerarendszer kiépítésére megnyert pályázatot nem 
tudja megvalósítani, a pályázat finanszírozásának 
nehézségei miatt. A finanszírozáshoz pénzügyi 
stabilitásának megőrzése érdekében nem kíván hitelt 
felvenni. A kapcsolódó dokumentumok és nyilatkozatok 
aláírására felhatalmazza a polgármestert. 
Felelős: Krucsai József polgármester  
Határidő: értelem szerint 

 
 
 
Krucsai József polgármester  szavazásra bocsátja a Leader térfigyelő kamerarendszer 
megvalósításának elutasítását. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
     18/2014.(III.04.) Kt.sz  határozat 
 

Medgyesbodzás Község Önkormányzat Képviselő-   
testülete úgy határoz, Kertészek Földje Akciócsoport 
Egyesület a mezőkovácsházi rendőrkapitányságon 
kiépítendő kamerarendszerrel kapcsolatos 
hitelfelvételhez kapcsolódó kezességvállalási kérelmét 
elutasítja. 
Felelős: Krucsai József polgármester  
Határidő: értelem szerint 
 

 
 
 
 
3.Alföldvíz Zrt 2014. évi rekonstrukciós javaslata 
Előadó : Krucsai József polgármester 
 
 
Krucsai József polgármester tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy megérkezett az 
Alföldvíz rekonstrukciós javaslat. Szakembereket megkérdezve nem indokolt a beruházás és  
a vbérleti díjakat is jóval meghaladja 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
 
     19/2014.(III.04.) Kt.sz  határozat 
 

Medgyesbodzás Község Önkormányzat Képviselő-   
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testülete úgy határoz, hogy az Alföldvíz zrt 2014. évi 
rekonstrukciós javaslatát elutasítja. Kéri , hogy az 
Alföldvíz Zrt új rekonstrukciós javaslatot készítsen elő, 
melynek össze nem haladja meg a Zrt.-től 2014. évben 
befolyó bérleti díj összegét. 
Felelős: Krucsai József polgármester  
Határidő: értelem szerint 

 
 
 
 
4. Szavazatszámláló bizottság tagjainak és póttagjainak megválasztása 
Előadó : dr. Sódar Mária aljegyző 
 
dr. Sódar Mária aljegyző ismerteti az írásos előterjesztést 
 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
 
     20/2014.(III.04.) Kt.sz  határozat 

Medgyesbodzás Község Önkormányzata Képviselő-
testülete a választási eljárásról szóló 2013. évi XXXVI. 
törvény 24.§ (1) bekezdése alapján a szavazatszámláló 
bizottságok tagjait  és póttagjait az alábbiak szerint 
választja meg. 

 
1. sz szavazókör Medgyesbodzás Széchenyi u. 45. 

 Tagok 
1 Ács Istvánné Medgyesbodzás Béke u. 44.  
2 Horváth Mária Medgyesbodzás Béke u. 86. 
3 Kovács János Medgyesbodzás Petőfi u. 51. 
 Póttagok 
1 Horváth Diána Medgyesbodzás Petőfi u. 36. 
2 Molnár Gergelyné Medgyesbodzás  Petőfi u. 35. 

2. sz szavazókör Medgyesbodzás Vasút u. 25. 
 Tagok 
1 Fodor Ella Medgyesbodzás  Hunyadi u. 74. 
2 Süle  Ferencné Medgyesbodzás Béke u. 92. 
3 Turovszky-Varga Erika Medgyesbodzás  Táncsics u. 24.  
 Póttagok 
1 Bali Adrienn Medgyesbodzás Arany János u. 11. 
2 Czene Gézáné Medgyesbodzás Deák u. 14. 

 
 

Felkéri a jegyzőt a szavazatszámláló bizottság 
tagjaiként/póttagjaiként megválasztott személyek 
kiértesítésére, valamint a funkció betöltéséhez szükséges 
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eskü letételének előkészítésére. 
 
Határidő: értelem szerint 
Felelős: Hoffmann Andrásné jegyző, dr. Sódar Mária 
aljegyző 

    
5. Az önkormányzat tulajdonában álló csatornák üzemeltetésre és fenntartásra történő 
felajánlása    
Előadó : Krucsai József polgármester 

 
 

Krucsai József polgármester ismerteti az írásos előterjesztést. 
 
Nagy Gézáné alpolgármester kérdezi, hogy ezzel feléled-e  a meliorációs díj. 
 
Krucsai József polgármester válasza szerint nem  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 

 
 
     21/2014.(III.04.) Kt.sz  határozat 

 
Medgyesbodzás Község Önkormányzat Képviselő-
testülete , az egyes törvények vízgazdálkodási tárgyú 
módosításáról szóló 2013. évi CCXLIX törvény 6. §-a 
valamint a vízgazdálkodásról szóló 1995. évi LVII. 
törvény 45/D §-a alapján a 0110/30 valamint a 027/1 
hrsz alatt található tulajdonában álló csatornákat 
üzemeltetésre és fenntartásra felajánlja az Alsó –Tisza-
vidéki Vízügyi Igazgatóságnak. 
Felhatalmazza a polgármestert az üzemeltetési és 
fenntartási szerződés megkötésére. 
Felelős: Krucsai József polgármester 
Határidő: 2014. március 31. 
 
 
 

6.  A gyermekétkeztetésben fizetendő intézményi térítési díjakról szóló 4/2013. (III.6.) 
önkormányzati rendelet módosítás 
Előadó : dr. Sódar Mária aljegyző 
 
 
dr. Sódar Mária aljegyző ismerteti az írásos előterjesztést. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
rendeletet alkotta: 
 
 
     4/2014. (III.05.) önkormányzati rendelet 
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Medgyesbodzás Község Önkormányzat Képviselő-
testülete megalkotta 4/2014. (III.05.) önkormányzati 
rendeletét a gyermekétkeztetésben fizetendő intézményi 
térítési díjakról szóló 4/2013. (III.6.) önkormányzati 
rendeletének módosításáról 

 
 
A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 
 
 
7.Az önkormányzat vagyonbiztosításának kibővítése 
Előadó : Krucsai József polgármester 
 
Krucsai József polgármester tájékoztatja a testületet, hogy a gyógyszertárnál történt csőtörés 
miatt aktuális ez a kérdés, ugyanis kiderült arra nem terjed ki a biztosítás. A gyógyszertárra is 
ki kellene ezután terjeszteni. Eddig 154 ezer forint volt most 172 ezer forintra emelkedik a díj 
éves szinten. 
 
 A Képviselő-testület 6 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
 
     22/2014.(III.04.) Kt.sz  határozat 

 
Medgyesbodzás Község Önkormányzat Képviselő-
testülete elfogadja a Generali Biztosító ajánlatát az 
előterjesztés szerinti tartalommal és vagyonbiztosítását 
kibővíti a Medgyesbodzás Széchenyi u. 61/A sz. alatti 
gyógyszertár épületére. 
Felhatalmazza a polgármestert a szerződés megkötésére.  
Felelős: Krucsai József polgármester 
Határidő: értelem szerint 

 
 
 
8. Bejelentések 
 
Krucsai József polgármester  bejelentésében elmondja, hogy az idén június 7-én lesz a falunap 
Gábortelepen, valamint azt javasolja, hogy mindkét településen 1-1 sertést biztosítson az 
önkormányzat az állományából a falunapokra. 
 
A képviselő-testület a javaslatokkal egyhangúan egyetértett. 
 
Krucsai József polgármester  tájékoztatja a testületet, hogy az idén is megszervezésre kerül a 
gyermeknap, a tavalyi évben nagyon nagy volt a sikere. 
 
Román Aranka Üg tag  felveti, hogy a konyha épületének ablakai olyan rossz állapotban 
vannak, hogy nem lehet a szellőztetést megoldani, kéri, hogy asztalosok segítéségét az 
önkormányzatnál, hogy a nyithatósága megoldható legyen. 
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Krucsai József polgármester  váasza, hogy a következő napon átküldi az asztalosokat, de 
hamarabb kellett volna szólni. 
 
Román Aranka Üg tag  elmondja, hogy az ajtók miatt is másfél évet könyörgött és a csatornát 
sem csinálták még meg. 
 
Krucsai József polgármester  szerint ez őfelé kell jelezze és nem a közmunkásoknak szólni. 
 
 
Több tárgy és hozzászólás nem lévén, úgy Krucsai József polgármester az ülést 14.56  órakor 
bezárja 
     
 

 
Kmf. 

 
 
  Krucsai József                dr. Sódar Mária  
   polgármester                        aljegyző  
 
 
 
 
 Szabó György                           Restály László 
  jkv. hitelesitő                           jkv.hitelesítő   

 

 
 


